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Zápis z jednání Programového výboru MAS Holicko ze dne 
27.9.2016 v 14:00 hod. na Obecním úřadě v Horních Ředicích 

 

Přítomni: viz Presenční listina v příloze 

Počet členů Programového výboru 6, přítomných 5, nepřítomni (omluveni) 1 

 

Program: 

1. Zahájení setkání 

2. Informace o schválení Strategie CLLD řídícími orgány 

3. Preferenční kritéria pro hodnocení projektů konečných žadatelů 

4. Směrnice MAS pro implementaci Strategie CLLD 

5. Předběžný harmonogram výzev 

6. Různé 

7. Závěr 

 

1) Jednání zahájil a řídil předseda Programového výboru MAS Holicko Ing. Jiří Kosel, který přivítal 
přítomné na dnešním jednání.  

 

2) Vedoucí pracovník pro realizaci SCLLD Ing. Michaela Kovářová informovala členy 
Programového výboru o tom, že Strategie CLLD MAS Holicko byla na přelomu srpna a září 2016 
schválena řídícími orgány (IROP, PRV) jako třetí strategie CLLD v ČR. Proto je naší snahou co nejdříve 
vyhlásit výzvy předkládání projektů konečných žadatelů. 

 

3) Ing. Michaela Kovářová informovala přítomné, že v průběhu září 2016 probíhaly řízené 
rozhovory s místními aktéry, tak aby byla stanovena preferenční kritéria pro jednotlivé Fiche (opatření) 
z programového rámce PRV. Samozřejmě probíhaly konzultace i se SZIFem, tak abychom vyhověli i 
jejich podmínkám. V podkladech jsou i preferenční kritéria pro opatření z programového rámce IROP. 
Zde je ale domluvena konzultace v rámci valné hromady Dobrovolného svazku obcí Holicka až na 
dnešek po tomto jednání od 15:30 v Trusnově.  Navíc pracovníci z IROP se nám k nim také ještě 
doposud nevyjádřili.  
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Poté M. Kovářová seznámila přítomné členy s preferenčními kritérii pro jednotlivé Fiche 
z programového rámce PRV (tvoří přílohu zápisu). A dále přítomné upozornila, že v případě dnešního 
schválení neprodleně zašle formuláře Fichí včetně pref. kritérií ke schválení na SZIF. Bez jejich schválení 
není možné vyhlásit výzvu (termín SZIFu je 40 pracovních dní). 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasování o schválení preferenčních kritérií pro jednotlivé Fiche 
z programového rámce PRV: přítomní členové Programového výboru 5, pro hlasovalo 5, proti hlasovalo 
0, hlasování se zdržel 0. 

Usnesení Programového výboru č. 1/2016: 

Programový výbor schválil preferenční kritéria pro jednotlivé Fiche z programového rámce PRV a 
doporučil pracovnicím kanceláře MAS zaslat je ke schválení na SZIF. 

 

4) V dalším bodě jednání Manažerka pro SCLLD Ing. Vendula Maříková seznámila přítomné členy 
výboru se Směrnicí MAS pro implementaci Strategie CLLD – PRV (tvoří přílohu zápisu).  Členové byli 
upozorněni, že veškerý proces vychází z Pravidel PRV 2014 – 2020, případně z předchozí zkušeností 
s administrací PRV 2007 – 2013. Bohužel pro IROP nebyly ještě doposud vydány některé metodiky pro 
upřesnění některých procesů. Z tohoto důvodu Vás s touto směrnicí ještě nemůžeme seznámit. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasování o schválení Směrnice MAS pro implementaci Strategie CLLD 
– PRV: přítomní členové Programového výboru 5, pro hlasovalo 5, proti hlasovalo 0, hlasování se zdržel 
0. 

Usnesení Programového výboru č. 2/2016: 

Programový výbor doporučuje Valné hromadě MAS Holicko schválit na svém dalším jednání Směrnici 
MAS pro implementaci Strategie CLLD – PRV. 

 

5) Dále M. Kovářová seznámila přítomné se svým návrhem předběžného harmonogramu výzev, 
který vychází z finančního plánu Strategie CLLD (tvoří přílohu zápisu).  

V rámci krátké diskuse bylo doporučeno, aby se alokované prostředky na výzvy v letech 2020 a 2021 
přesunuli do první výzvy. Důvodem je případná podpora kvalitních projektů již v prvních letech. 
Nevyčerpané finance mohou být přesunuty do následujících let. Konkrétní alokace pro danou výzvu 
bude vždy schvalována před samotnou výzvou. 

Poté se přistoupilo k hlasování o schválení předběžného harmonogramu výzev: přítomní členové 
Programového výboru 5, pro hlasovalo 5, proti hlasovalo 0, hlasování se zdržel 0. 

Usnesení Programového výboru č. 3/2016: 

Programový výbor schvaluje předběžný harmonogram MAS Holicko. 
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6) V rámci různého M. Kovářová informovala přítomné, že k vyhlášení výzvy bude také zapotřebí 
nominovat nové členy Výběrové komise – patří sice do mandátu Valné hromady, ale je to zapotřebí již 
diskutovat. Návrh na nové složení tvoří přílohu zápisu.  

V rámci diskuse bylo navrženo, aby do Výběrové komise byli zapojeni zástupci z malých obcí, případně 
i těch nově přistoupivších (Radhošť, Týnišťko a Nová Ves). Pro oblast PRV by mohl být navržen i 
zástupce Agrární komory. 

M. Kovářová poprosila přítomné členy výboru o zasílání návrhů na případné členy VK, kteří budou 
ochotni přijít na jednání a věnovat čas studiu projektů (bude symbolicky finančně ohodnoceno). 

 

7) Závěrem předseda Programového výboru Ing. Jiří Kosel poděkoval přítomným členům za účast. 

 

Jednání Programového výboru MAS Holicko skončilo v 15:15 hodin. 

 

 

 

Zapsala:  Ověřil: 
 
 
 
 

  

Ing. Michaela Kovářová  Ing. Jiří Kosel 
Předseda Programového výboru 

 

 

 


